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 Tero Juuti kertoi Kellarpellon ja Mertalan koulujen saattoliikenteen 

turvallisuusriskeistä sekä parannusehdotuksista. Turvallisuus olisi 
saatettava paremmalle tolalle kesäloman aikana sekä valmisteltava pian 
ehdotus sen toteuttamiseksi. 

 
 
Käsittely Ritva Suomalainen poistui kokouksesta ja varajäsen Marjut Loikkanen liittyi 

kokoukseen klo 17.30. 
 
 Tero Juuti poistui kokouksesta klo 17.59.  
 
  


